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Datum 

 

20 november ’18 

Steller vragen 

 

Jolien Schroot – D66 

Over agendapunt 

 

Cie WRG 22 november 2018 agendapunt Routekaart verduurzaming 

accommodaties 

Het college wordt verzocht de volgende vraag schriftelijk te beantwoorden: 

 

We zien in de routekaart graag aangegeven waarom panden wel/niet meedoen in de 

routekaart. Met name bij panden die als ‘afgeschreven’ kunnen worden beschouwd.  

 

Antwoord: 

Alle panden worden meegenomen in de routekaart. Dit houdt in dat ze allemaal op papier 

bekeken worden, en dat er een prioritering volgt voor de mate waarin 

verduurzamingsmaatregelen voorgesteld worden. Voor een pand dat per ommegaande 

afgestoten gaat worden, zal geen uitgebreide scan uitgevoerd worden, en zullen geen 

(uitgebreide) maatregelen voorgesteld worden. Als panden boekhoudkundig afgeschreven 

zijn, zegt dat niet alles over de duur waarvan we het pand nog in gebruik willen houden.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

 

Toelichting (indien nodig): 
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